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Kolotov S.M. THE ESTIMATION OF BUDGETARY EFFICIENCY OF INVESTMENTS IN FOREST COMPLEX. Article considers budgetary efficiency of investment activity in ЛПК from the point of view of the basic sources of formation of incomes of the budget. The basic tax revenues in the budget are resulted, and also influence of their change is considered on investment activity. 
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Косарин А.А. ПУТИ ПОВЫШЕНИЯ ЭКОНОМИЧЕСКОЙ ЭФФЕКТИВНОСТИ СУШКИ ПИЛОМАТЕРИАЛОВ. Наибольшая экономическая эффективность достигается внедрением технологии импульсной сушки пиломатериалов. Обеспечивается снижение себестоимости не менее чем на 20 %. Дополнительных капитальных вложений не требуется. Существенный экономический эффект получается при использовании отходов деревообработки для получения тепловой энергии. Отказ от природного газа даст снижение себестоимости в среднем на 13 %, а от централизованного теплоснабжения − на 20-25 %. Строительство сушильных камер, по специальным проектам, с учетом особенностей предприятия и с применением местных строительных материалов, дает заметную экономию капитальных вложений по сравнению с покупным сушильным оборудованием. Капитальные вложения снижаются в 2-2,5 раза. 
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Kosarin А.А. WAYS OF INCREASING ECONOMIC EFFICIENCY OF DRYING OF SAW-TIMBERS. The greatest economic efficiency is reached by the introduction of technology of pulse drying of saw-timbers. Decrease in the cost price on not less than 20 % is provided. Additional capital investments it is not required. The essential economic benefit turns out at the use of a waste of a woodworking for thermal energy reception. Refusal from natural gas will give cost price decrease on 13 % on the average, and from the centralized heat supply − on 20-25 %. The building of chambers for drying under special projects, taking into account the features of the enterprise and with application of local building materials, gives appreciable economy of capital investments in comparison with the purchased equipment for drying. Capital investments decrease in 2-2,5 times. 
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Levitskij A.V. THE OPERATIONAL ADMINISTRATION AND CONTROL RESOURCE SAVING AT THE TIMBER INDUSTRY ENTERPRISES. In this article was shown necessity of increase the efficiency of an operational administration by business processes in wood sector of economy is stated. The concept of an operational administration and its features of modern conditions is specified. The role of internal audit is defined. The model of the analysis and audit of intensity and efficiency of timber industry manufacture is offered. 

	Ключевые слова
	[RUS]
оперативное управление 
бизнес-процессы 
внутренний аудит 
интенсивность 
эффективность лесопромышленного производства 

[ENG]
operational administration 
business processes 
internal audit 
intensity 
efficiency of timber industry manufacture 

	Ссылки
	Вахрушина, М.А. Внутрипроизводственный учет и отчетность. Сегментарный учет и отчетность - Российская практика: проблемы и перспекти- вы / М.А. Вахрушина. - М.: АКДИ «Экономика и жизнь», 2000. - 192 с. 

Врублевский, Н.Д. Управленческий учет издержек производства и себестоимости продукции в отрас- лях экономики: учеб. пособие / Н.Д. Врублевский. - М.: Бухгалтерский учет, 2004. - 376 с. 

Лейкин, Д. Корпоративный центр: Ключевые воп- росы управления группой компаний / Д. Лейкин. - М.: Альпина Паблишерз, 2010. - 96 с. 


	26
	ОСОБЕННОСТИ ПРАВОВОЙ РЕГЛАМЕНТАЦИИ ПРИВЛЕЧЕНИЯ ИНВЕСТИЦИЙ ДЛЯ СОЗДАНИЯ И РАЗВИТИЯ ЛЕСНОЙ ИНФРАСТРУКТУРЫ 
МАЙОРОВА Е.И.     (МГУЛ ) 
ХРОЛЕНКОВА Л.В.     (МГУЛ ) 
	120-122 
	 


	Авторы
	[RUS]
МАЙОРОВА 
Е.И. 
caf-pravo@mgul.ас.ru 
МГУЛ 
проф. каф. права МГУЛ, д-р юрид. наук 

[RUS]
ХРОЛЕНКОВА 
Л.В. 
caf-pravo@mgul.ас.ru 
МГУЛ 
ст. преподаватель каф. права МГУЛ 

	Аннотация
	[RUS]
Майорова Е.И., Хроленкова Л.В. ОСОБЕННОСТИ ПРАВОВОЙ РЕГЛАМЕНТАЦИИ ПРИВЛЕЧЕНИЯ ИНВЕСТИЦИЙ ДЛЯ СОЗДАНИЯ И РАЗВИТИЯ ЛЕСНОЙ ИНФРАСТРУКТУРЫ. В современных условиях остро стоит проблема привлечения инвестиций в лесной комплекс. Это связано как с низкой инвестиционной привлекательностью отрасли, так и с отсутствием правового регулирования инвестиционной деятельности и юридической защиты прав инвесторов. 

[ENG]
Mayorova E.I., Khrolenkova L.V. LAW PECULIARITIES OF INVESTMENT MOBILIZATION INTO DEVELOPMENT OF FOREST INFRASTRUCTURE. Mobilization of investment into a timber infrastructure development is greatly problematic in present conditions. It is caused as by the low investment appeal of the branch, as by the absence of legal investments regulation activity and legal protection of the investor's rights. 
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